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Након Скупштине Кошаркашког клуба Борац, на којој је јасно закључено да овај клуб
мора да игра лигу БиХ, помоћ да се направи први корак у раду очекује се од градских
власти Бањалуке, а конкретније ствари могле би да буду познате сутра након састанка
заказаног у Административној служби Града.

  

      - То је један вид да се почне са радом, да видимо шта и како даље. То је први
корак, а имамо и нека обећања од спонзора, али не бих још о томе. Важно је да се
крене  – поручио је директор КК Борац Мирослав Дојчиновић.

  

(Фокус)
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